

# Pöytäkirja 2007-09-14

## Aika ja paikka

14.09.2007 klo 14:15

Sali A319  
Tietojenkäsittelytieteen laitos (Exactum)  
Gustav Hällströmin katu 2b, Helsinki

## Osallistujat

Juha Hiekkämäki  
Tuire Huhtamäki  
Pekka Maksimainen  
Janne Piippo (puheenjohtaja)  
Teemu Pulkkinen  
Petri Setälä  
Sanna Kesquioja, ohjaaja  
Kimmo Simola, sopimusvastaava

## Poissa

Ei poissaolijoita

## Asialista

### 1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin klo 14.20.

### 2. Asialistan hyväksyminen

Asialista hyväksyttiin muutoksitta kokouksen työjärjestykseksi.

### 3. Kimmon ja projektiryhmän esittäytyminen

### 4. Kimmo kertoo oikeuksien luovuttamisesta

Oikeudet luovutetaan GPL-lisenssin mukaisesti yliopiston käyttöön.

### 5. Oikeussopimusten täyttäminen

Sopimusten allekirjoittaminen ja hyväksyminen tapahtui yksimielisesti.

### 6. Vaatimusmäärittelyyn tutustumista

Raportin korjauksiin tutustuminen. Tuire ja Petri esittelivät korjauksia, joita asiakas haluaa raporttiin. Korjauksia ei käyty yksityiskohtaisesti läpi, vaan raporttiin luotiin vain yleiskatsaus. Tuire skannaa korjatun raporttiesityksen ja laittaa wikiin esille.

Digikuvajärjestelmän pohtiminen aloitetaan. Tuiren ja Petrin pohjustamaa tietokantaesitystä tarkennettiin hieman, mutta mitään ei ole lyöty lukkoon. Kuvien tiedostoformaateista käydään keskustelua ja päätetään tukea ainakin JPG-kuvia. Yleisen pohdinnan tuloksena tulee esiin tarve kuvatietojen jälkikäsitteilylle - siis erillinen käyttöliittymä kuvatietojen muokkaamiseen on toteutettava.

Dokumentointirakenteesta käytiin keskustelua, sillä oli epäselvää miten edellisten ryhmien toteutukset tulisi sisällyttää Merikotka-työryhmän toteutukseen. Päädyttiin ratkaisuun, jossa dokumentointi edellisiltä ryhmiltä sisällytetään lyhyesti myös Merikotka-projektin dokumentointiin, mutta Merikotka-ryhmän toteuttamat komponentit kuvataan tarkemmalla dokumentaatiolla.

Käyttötapauskaavioista keskusteltaessa otettiin esille UML-kaaviot. Toiminnallisten ja ei-toiminnallisten vaatimusten määrittelyä käsiteltiin lyhyesti.

Vaatimusmäärittelyn osa-alueiden deadlineksi määrättiin perjantai 21.9., tiistaina 18.9. on ensimmäinen seurantatarkastus. Vaatimusmäärittelyn viimeinen deadline on 6.10.

Sanna poistui 15:30.

## **7. Projektisuunnitelmaan tutustumista**

Projektisuunnitelmaa käytiin läpi Jannen ennalta merkitsemiltä osilta. Suunnitelmassa vahvistettiin edellisten ryhmien suuntaviivoja sekä tarkistettiin osittain ryhmän toimintaa.

Tuire poistui 16:00.

Projektisuunnitelma käyty läpi ja suunnitelman sisältö vahvistettu läsnä olevien jäsenten kesken.

## **8. Muut esille tulevat asiat (puhelinnumeroiden jakaminen ryhmän kesken)**

Puhelinnumerot päätettiin poistaa verkkosivuilta ja sisällyttää ne vain wikiin.

## **9. Kokouksen päätös**

Kokous päätettiin 16:20.